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Mötesprotokoll från Landsbygdsrådets arbetsgrupp-
smöte 2022-08-25, 17.30 – 19.30.  
 
Mötet hölls på Yin Torp AB 
 

Deltagare: Karl Gemfeldt, Katarina Honoré, Ann Djerf Svensson, Karna Pal-

mquist, Karl-Johan Thim, Pernilla Nordholm, Dan Löfgren, Lars Nilsson, och 

Bodil Fredriksson och Fredrik Lager  

 

Inbjuden: Frida Hartman  

 

Frånvarande: Jonas Elnefur och Kerstin Hallenborg 

 

1) Karl Gemfeldt, ordförande för landsbygdsrådet hälsade välkommen till hös-

tens första möte i landsbygdsrådet och förklarar mötet öppnat.  

2) Susanne Lovensjö VD på Yin Torp AB- Hälsosann livsenergi Yoga | 

YinTorp hälsosann livsenergi | Skåne län (halsosann.se) beläget i Söndraby, vi-

sade oss runt och informerade därefter om verksamheten. Hon tog upp både 

positiva, negativa och utmaningar med att etablera en verksamhet på en ny 

plats. 

 

Yin Torp är en rekreationsplats för hälsosann livsenergi och är ett företag som 

ser hälsa och välmående som en hälsosann investering i sig själv, sina nära och 

kära, kollegor och medarbetare. 

Företaget utgår från ett holistiskt synsätt och ser till hela människan – fysiskt, 

mentalt och känslomässigt. 

 

Susanne har bedrivit sin verksamhet sedan år 2005. Först i Åhus med men se-

dan år 2019 är det i Söndraby som verksamheten bedrivs. De tjänster som er-

bjuds är hälsospa, massage, yoga. Företaget erbjuder även retreat och event. 

Under hösten erbjuds tre events.  

 

Susanne berättade om att hon söker efter samarbetspartners som vill ordna kur-

ser, utbildningar och behandlingar där. Ett samarbete som finns är med Lev-

https://www.halsosann.se/
https://www.halsosann.se/
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nadsBalans LevnadsBalans. Företaget drivs av Louise Bergenrup. Som är häl-

socoach och diplomerad kostrådgivare. 

Louise hade komponerat en hälsosam måltid som vi sedan avslutade mötet 

med.  

3) Bodil Fredriksson valdes som justerare.  

 

4), Dagordningen fastställdes och godkändes  

 

5) Föregående protokoll fastställdes och godkändes och vi kunde lägga proto-

kollet till handlingarna.  

6) Information från Frida Hartman, projektledare för Ödehusinventering. Pro-

jektet består övergripande av att inventera & kartlägga kommunens ödehus (ex-

kluderat Åhus och staden Kristianstad) med syfte att så småningom hjälpa till 

att matcha mellan intressenter (gammal ägare – ny ägare). Det är en del av 

landsbygdsstrategin att bidra till en levande landsbygdsutveckling och knyter 

an till både flertalet miljö- och hållbarhetsmål samt resurshushållning och åter-

bruk. Uppdragets ursprung är en motion av Socialdemokraterna och ägs av 

landsbygdsrådet. 

Perioden 15 aug - 9 sept arbetar Frida med en förstudie och själva kartlägg-

ningen sker sedan den 10 okt - 16 dec. Utöver den GIS (Geografiskt Informat-

ionssystem)-baserade kartläggningen kommer bland annat landsbygdsrådet 

medlemmar hjälpa till att tipsa om övergivna hus på landsbygden. I mitten av 

december är målet att det ska finnas ett underlag som visar hur många obe-

bodda hus det finns och deras geografiska spridning. Baserat på resultatet tas 

beslut om/hur projektet ska fortskrida till matchningsskede. 

7) Information om att kommunens landsbygdsfond öppnar den 1 september. 

Till höstens sökomgång finns 200 000 kronor avsatta till de inkomna ansök-

ningarna.  

 

8) Information om klickbara länkar på kommunens hemsida. På sidan Lands-

bygdsråd - Kristianstads kommun finns en länk till varje förening som finns re-

presenterade i landsbygdsrådet 

9) Under hösten kommer tre externa möten i kommunens interna landsbygdsnätverk 

hålla tre möten. Mötesdatum blir 29/8, 4/10 och 15/11  

Fokus på de respektive träffarna kommer den 29/8 ligga på förvaltningarnas 

uppdrag och åtgärder som gjorts i landsbygdsfrågor samt vägledning för en 

livskraftig landsbygd i Kristianstad 

Den 4/10 blir det landsbygdsverkstad och den 15/11 kommer fokus ligga på 

höstens ansökningar i landsbygdsfonden. 

10) I samband med träffen som hölls i Österslöv i september 2021. Där kom-

munens landsbygdsråd bjöd in representanter från kommunens samhällsför-

eningar/byalag för att diskutera utmaningar och möjligheter för landsbygdsfrå-

gor och lokal utveckling i Kristianstads kommun kom det fram många kloka 

https://levnadsbalans.se/
https://www.kristianstad.se/sv/kommun-och-politik/kommunens-organisation/radgivande-organ/landsbygdsrad/
https://www.kristianstad.se/sv/kommun-och-politik/kommunens-organisation/radgivande-organ/landsbygdsrad/
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synpunkter och önskemål. Ett av önskemålen var att detta forum och dialog 

skulle fortsätta med en årlig träff. 

Utifrån det diskuterades det därför att den 24/11 anordna en träff. Förslaget var 

att förlägga träffen på Naturum. Fredrik fick i uppdrag att koordinera en träff.  

11) Under punkten övriga frågor diskuterades de ökade energipriserna och vad 

det får för effekter för framförallt näringslivet på landsbygden. Vi diskuterade 

även mark- och exploateringsavdelningens uppdrag med att arbeta med att ta 

fram bostäder på landsbygden.  

12) Nästa möte är den 20 oktober. Mötet kommer att hållas i Degeberga. Exakt 

plats återkommer vi med.   

13) Karl Gemfeldt avslutade mötet.    


